



## 條款及守則

### Rules and Regulations

## 条款及守则

基於安全理由，遊客請遵守壹捌靈實驗室之守則。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in **180 Laboratory**.

基于安全理由，游客请遵守壹捌灵实验室之守则。

1. 五歲以下之小童不可進入。

Children aged below 5 are not permitted to enter the attraction.

五岁以下之小童不可进入。

2. 患有心臟病、高血壓、幽閉恐懼症、蜘蛛恐懼症、癲癇症、身體不適、受藥物或酒精影響等人士，以及孕婦不適合參與本遊樂設施。

Guests who are suffering from heart disease, high blood pressure, claustrophobia, arachnophobia, epilepsy and physical discomfort or affected by drugs or alcohol and pregnant women are not suitable to participate in this attraction.

患有心脏病、高血压、幽闭恐惧症、蜘蛛恐惧症、癫痫症、身体不适、受药物或酒精影响等人士，以及孕妇不适合参与本游乐设施。

3. 本設施所提供之道具配備鐳射功能並可安全使用，參加者切勿將鐳射對向自己 / 他人眼部及臉部。

Laser equipment will be provided and is safe to use. Do not aim laser directly to own or others' eyes and faces.

本设施所提供之道具配备镭射功能并可安全使用，参加者切勿将镭射对向自己 / 他人眼部及脸部。

4. 場內設有閃燈及閉路電視裝置。為顧及個人及所有參加者的安全，請勿在場內奔跑、推撞、坐仰、攀爬、移走或蓄意破壞任何物件。

Flash/strobe lighting and closed circuit television system are installed inside the attraction. For your own safety and the safety of others, please do not run, push, sit, climb, remove or deface any interior facilities in the attraction.

场内设有闪灯及闭路电视装置。为顾及个人及所有参加者的安全，请勿在场内奔跑、推撞、坐仰、攀爬、移走或蓄意破坏任何物件。

5. 請按你的身高將鐳射槍的掛繩調整至合適位置，如需協助請舉手示意。  
Please adjust the sling length of the laser gun to fit your body. Please raise your hands if you need assistance.  
請按你的身高將鐳射槍的掛繩調整至合適位置，如需協助請舉手示意。
6. 參加者全程均須手持工作人員提供的鐳射槍，並於離場時依照場內工作人員指示歸還。  
Participants should carry a laser gun provided by staff at all times. Laser Gun must be returned before leaving the attraction.  
參加者全程均須手持工作人員提供的鐳射槍，并于离场时依照场内工作人员指示归还。
7. 參加者必須遵從場內工作人員指示。如有任何違規，工作人員有權要求該人士離場。  
Please follow the instructions given by our staff at all times. Participants who failed to abide the instructions may be requested to leave the attraction immediately.  
參加者必須遵從场内工作人员指示。如有任何違規，工作人员有权要求该人士离场。
8. 任何人士如受藥物或酒精影響而騷擾其他遊客或工作人員，或任何人士拒絕遵守海洋公園附例及安全守則，場內工作人員有權要求違規者離場。  
Guests who are under the influence of drugs or alcohol attempt to disturb other guests or staff, or refuse to abide the Rules and Regulations or the By-Laws of Ocean Park may be asked to leave the attractions or the Park premises immediately.  
任何人士如受藥物或酒精影響而騷擾其他遊客或工作人員，或任何人士拒絕遵守海洋公園附例及安全守則，场内工作人员有权要求違規者离场。
9. 場內不准飲食、拍攝及錄影。  
Eating, drinking, photography and video recording is not allowed in the attraction.  
场内不准飲食、拍攝及錄影。
10. 場內所有設施均已噴上光觸媒塗層並會定時進行清潔。  
Photocatalyst applied on all facilities and regular cleaning sessions will be scheduled inside the attraction.  
场内所有設施均已噴上光觸媒塗層并會定時進行清潔。